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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  026-02/21-01/23 
  URBROJ:  2170/01-09-10-21-16 
  Rijeka,  10. 09. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 27. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
27. sjednica VMO Grbci održana je 31.08.2021. godine (utorak) s početkom u 18:30 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 26. sjednice VMO Grbci održane 07.07.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Komunalna i prometna problematika 
2. Planirane programske aktivnosti za 2021. godinu – Dani MO i Ekološka akcija 
3. Tekuća problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 

1.1. Predsjednik VMO Grbci, g. Abramović s vijećnicima je kratko prokomentirao radove u fazi 
realizacije po komunalnim prioritetima MO Grbci za 2021. godinu – izgradnje potpornog zida uz pokos 
u Primorskoj ulici jugozapadno od kućnog broja 3A te uređenje nogostupa na dvije lokacije – raskrižju 
ulica Marije Grbac i Dražičke te u Primorskoj ulici u blizini k.br. 20 i 3C. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije o realizaciji radova koji se financiraju iz 
sredstava komunalnih prioriteta MO Grbci za 2021. godinu. 
 
1.2. Gđa. Radoš postavila je upit o problematici odvodnje oborinskih voda u Ulici Košićevac, u blizini 
k.br. 15. G. Abramović nadovezao se na temu te obavijestio prisutne kako je na predmetnoj lokaciji 
izvršen izvid od strane nadležnih, TD Rijeka promet te kako će se u kratkom roku izvršiti službeno 
postupanje i realizirati potrebni radovi na čišćenju i povećanju protočnosti upojnog bunara na teret 
sredstava redovnog održavanja. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije. 
 
1.3. G. Abramović informirao je vijećnike o završenim radovima, zamjeni pletiva ograde koja dijeli 
nogometno igralište od dječjeg parka. Po ukazivanju MO Grbci na izuzetno loše stanje dijela pletiva 
ograde i velikog oštećenja koje se nalazilo uz dječji park izvedeni su radovi na zamjeni dijela ograde 
te postavljena nova vrata između nogometnog i košarkaškog igrališta. Radovi na sanaciji izvedeni su 
u nadležnosti Odjela gradske uprave za komunalni sustav. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije. 
 
1.4. Gđa. Radoš ukazala je na problem oštećenog i nagnutog drvenog stupa u Dalmatinskoj ulici u 
blizini k.br. 10. Kako je ova problematika, potencijalno vrlo opasna situacija već proslijeđena 
nadležnima radi službeno očitovanja i postupanja zaprimljen je odgovor od strane HEP-a kako 
predmetni drveni stup nije dio elektroenergetske mreže već je isti dio telekomunikacijske mreže te kao 
takav nije u nadležnosti Elektroprimorja. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije. Od Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav zatražit će se hitna intervencija i zamjena nagnutog i oštećenog drvenog stupa te će se 
još jednom ukazati  na potencijalnu opasnost i prijetnju za sigurnost prometa, imovine i 
prvenstveno pješaka. 
 
1.5. Gđa. Radoš istaknula je kako smatra da bi bilo dobro s nadležnima, TD Energo ispitati mogućnost 
proširenja javne rasvjete u Dalmatinskoj ulici. 
 
Zaključak: Po obradi svih prijedloga komunalnih prioriteta MO Grbci za 2022. godinu te 
zaprimanju povratnih informacija na terenski sastanak pozvat će se djelatnici TD Energo radi 
utvrđivanja točne lokacije/lokacija i procjene troškova prije donošenja konačnog plana 
komunalnih prioriteta za 2022. godinu. 
 
1.6. G. Abramović informirao je vijećnike kako će sljedeći tjedan na terenski sastanak doći djelatnici 
Odjela gradske uprave za gospodarenje imovinom radi završnog dogovora o nadolazećim radovima 
sanacije tribina – gledališta, klupa i stolica na nogometnom terenu u Dražičkoj ulici. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije. 
 
1.7. Gđa. Radoš istaknula je problematiku parkiranih vozila duž Dražičke ulice te dva spremnika za 
miješani otpad koji se nalaze u Dražičkoj ulici u blizini k.br. 21B kao i potrebu njihovog fiksiranja.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije. Na terenski sastanak pozvat će se 
djelatnici KD Čistoća radi izvida te će se zatražiti fiksiranje spremnika s metalnim podestom. 
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AD 2 
 
Vijećnici su se osvrnuli na planirane programske aktivnosti za 2021. godinu – Dane Mjesnog odbora i 
Ekološku akciju. Nakon kraće rasprave o temi dogovoreno je da se realizacija Dana Mjesnog odbora 
odgađa do daljnjega dok mogućnost realizacije do kraja tekuće godine postoji, sukladno zdravstvenim 
uputama i epidemiološkim mjerama. Ekološka akcija dogovorena je za subotu, 11. rujna s početkom 
u 8 sati ujutro. Prije realizacije akcije na teren će se radi dogovora pozvati djelatnike Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav i KD Čistoća. Naručit će se i radne rukavice te topli obrok i sokovi od 
Gradskog društva Crvenog križa Rijeka a stručnu podršku akciji pružit će djelatnici KD Čistoća. Eko 
akcija najavit će se putem plakata i web stranice MO Grbci. 
 
Zaključak: Realizacija Dana Mjesnog odbora odgađa se dok je realizacija Ekološke akcije 
dogovorena za subotu, 11. rujna. 
 
AD 3 
 
G. Đurković predložio je da se od nadležnog Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i 
gospodarenje zemljištem zatraže informacije o statusu spomenika palim braniteljima Domovinskog 
rata koji se nalazi na raskrižju ulica Marije Grbac i Dražičke. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije i složili se s g. Đurkovićem. 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:30 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
        Predsjednik VMO Grbci  
             Tomo Abramović 

 


